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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:271 Järnvägsnätsbeskrivning 2017

Järnvägsunderhållet har varit eftersatt under en lång tid, vilket gör att 
anläggningen är sliten. Trafikverket avser nu att sänka hastigheten på 1 325 
kilometer järnväg på stambanorna på grund av dåliga räler och spår. Detta leder 
till sänkt medelhastighet och stora samhällskostnader. (Järnvägsnätbeskrivning 
2017. Källa: Tidningen Tåg, nr 10, s. 14.) 

 

Varför tillåter statsrådet Trafikverket att sänka standarden i järnvägssystemet 
när ekonomiska medel för att järnvägen ska fungera finns?

………………………………………

Per Klarberg (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-06
Besvaras senast
2015-11-18 kl. 12.00


